
  

KÜLDÖTTGYŰLÉSI BESZÁMOLÓ 

Elnökhelyettes 

2024.09.24– 2024.11.26. 

Eseménynaptár 

 

2024.09.26. Tisztségviselői beszélgetés- Papp Zsombor, Bosnyák Dávid, Sárvári Ferenc 

2024.10.02. Tisztségviselői beszélgetés- Kiss Bence László, Kisteleki Lea, Szirtes Gábor 

2024.10.08. Tisztségviselői ülés  

2024.10.11. ELTEFeszt  

2024.10.14. EHÖK Rendezvényes bizottsági ülés  

2024.10.15. Választmány, Tisztségviselői beszélgetés- Tóth Katalin, Herczeg Flóra, Troják 

Arnold 

2024.10.16. Biológia Intézeti Tanács, EHÖK Küldöttgyűlés 

2024.10.17. Tisztségviselői beszélgetés-Géczy Patrik Gábor, Füzi Réka  

2024.10.18. TéTéKás Borzongás  

2024.10.21. Gólyabál megbeszélés 

2024.10.25-10.27. Alkotótábor 

2024.11.04. Gólyabál megbeszélés, Választmány  

2024.11.06. Kari Tanács  

2024.11.07. EHÖK Rendezvényes bizottsági ülés 

2024.11.11. Gólyabál megbeszélés 

2024.11.13. Megbeszélés Dr. Kovács M Gáborral, Dr. Schlett Katalinnak és Jásdi Mihállyal 

2024.11.14. Tisztségviselői beszélgetés- Koller László Olivér, Mészáros Dorottya 

2024.11.18. Gólyabál megbeszélés  



  
2024.11.19. Bizottsági ügyrend megbeszélés- Bosnyák Dávid, Szász Boglárka, Tisztségviselői 

beszélgetés Tokai Tamás 

2024.11.21. Választmány 

2024.11.22. BGGyK-BTK-TTK Gólyabál, Rekrutációs Bizottság ülés 

 

Szöveges Beszámoló:  

Elnökhelyettesi feladatok:  

Az elmúlt két hónapban Saly Eszterrel együtt felkerestük a tisztségviselőket, ahol egy 

beszélgetést folytattunk arról hogy érzik magukat, mit gondolnak feladataikról, van e bármilyen 

problémájuk, amelyben segítségre lenne szükségük. Ezek a beszélgetések fontosak és 

informatívak voltak számunkra és remélem a tisztségviselők számára is. Beszámolóm írásáig a 

tisztségviselők legnagyobb részével már tudtunk egyeztetni, de hátra van még néhány 

beszélgetés. Ezeket remélhetőleg a következő hetekben megejtjük.  

Az októberi tisztségviselői ülésen szót ejtettünk a beszámolókról, a küldöttgyűlésekről, a 

Hallgatói Alapítvány lehetőségeiről, csapatépítő ötletekről és egy házi feladatról. A házi feladat 

minden tisztségviselőnek az volt, hogy részletesen írja le a tisztség kiírása alapján feladatait és 

azt milyen módon kell ezeket a feladatokat ellátni. Ezeket a házi feladatokat legtöbb 

tisztségviselőtől megkaptuk és a következő időszakban fogjuk átnézni őket, készíteni ebből egy 

kisokost.  

Október végén, az őszi szünet előtt megrendezésre került az alkotótábor Mogyoródon, mely 

véleményem szerint nagyon jól sikerült. Tudtunk haladni a stratégiaalkotással, a bizottsági 

kérdéssel és emellett csapatépítésre is maradt időnk. 

 

Rendezvények:  

Október elején megrendezésre került az ELTEFeszt. Ennek szervezését még Pádár Kittivel 

együtt koordináltuk. Utólag is köszönöm neki és az összes standoknál álló segítőnek a munkát!  

Október 18-án egy kettő részből álló TéTéKás Borzongást tartottunk. Itt az első lépés a 

tökfaragás, majd a jelmezversennyel egybekötött halloweeni buli volt a program. Az esemény 



  
remekül sikerült, sokan részt vettek a program valamelyik felén. Köszönöm a segítséget Pádár 

Kittinek, Bosnyák Dávidnak, Fehér Zsombornak, Géczy Patriknak és a Hallgatói 

Alapítványnak!  

Az idei gólyabált a BTK-val és a BGGyK-val közösen szerveztük. A szervezés során heti 

megbeszélések keretében egyeztünk meg a fontos kérdésekről. A gólyabál rendben lezajlott, 

nagyobb problémák nélkül.  

Jelenleg szervezés alatt van az idei Karácsonyi Ronda Pulcsis Karaoke buli, mely december 6-

án lesz a Könyvtár Klubban. Mindenkinek ajánlom, hogy jöjjön el és nézze meg mit hoz neki 

idén a Mikulás.  

A rekrutációs ülésen a december 10-én tartandó nyílt napról volt szó. Az oktatók a legtöbb 

szakterületről keresnek hallgatói segítőket a standokhoz, ezeknek módjáról és lehetőségeiről 

kérdeztek engem a bizottság tagjai. Az emberek toborzását Géczy Patrikkal és a Szacskókkel 

együtt szeretném megvalósítani.  

 

Biológia Intézet:  

A kutatók éjszakáján és az ELTEFeszten segítő hallgatók adatainak bekérését és közéleti 

igazolásuk létrehozásának segítését elvégeztem. Az intézetigazgatóval és helyettesével 

tartottunk egy megbeszélést, mely során a programokon tevékenykedő hallgatók ösztöndíj 

lehetőségeit és azok igazolásának menetét tárgyaltuk meg. Emellett szóba került a külföldi 

hallgatók kérdései is, melyről az információkat továbbítottam Frits Anitának. A kémia intézettel 

együtt megrendezésre került a Sanofi workshop, ahol köremaillel és Instagram posztolással 

igyekeztem segíteni Heczeg Flóra munkáját.  

 

Esélyegyenlőség:  

Az elmúlt időszakban sajnos egyik EHÖK Esélyegyenlőségi bizottsági ülésen se tudtunk ott 

lenni. Ezekről az információkat megkaptuk, így továbbítani tudunk minden fontos információt 

hirdetést a hallgatók felé. Az esélyszoba az északi épület 2.73-as terme lesz, megnyitója pedig 

november 29-én esedékes.  

 



  
Fogadóóráimat megtartottam, mindennapi teendőimet elvégeztem, a tisztségviselői 

levelezőfiókra érkező üzenetekre válaszoltam, delegáltságaimmal járó kötelességeimnek eleget 

tettem. 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, felmerülő kérdéseiddel fordulj hozzám 

bizalommal! 

 

Novák Zsófia 

Elnökhelyettes 

ELTE TTK HÖK 

elnokhelyettes@ttkhok.elte.hu 

Budapest, 2024. november . 

 


